
  F97/98 FÖRÄLDRAMÖTE 

Tisdagen den 11:e november 
18:30  

SIF Idrottsgården 
 

Dagordning 

I. Mötets öppnande 

II. Val av mötesordförande 

 Åke Rehbinder ledde mötet 

III. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

 Föregående mötes anteckningar gicks igenom och 

godkändes. 

IV. Tränarnas genomgång 

 F97 kommer att ”låna” ut spelare till F96 som börjar 

spela 11 manna nästa år. Det kommer att bli de tjejer 

som är mogna och tycker att det är roligt. De kommer 

då också vara med och träna med 96:orna. Helt enligt 

Sjömarkens gröna tråds linje. 

 Vi kommer att anmäla 2 lag till seriespel till våren. Vi 

kommer till de matcherna ta ut olika lag för att tjejerna 

skall få utvecklas. Vi kommer att plocka ut lag efter hur 

de presterar på träning och i utveckling. Lag uttagning 

skall vi försöka lägga ut på hemsidan minst 1 vecka 

före match. Kanske att vi tar ut 1 lag/månad.  

 De kommer att bli divisions spel fram över för tjejerna, 

detta innebär att de kan komma att möta flera år äldre 



tjejer. Det kan blandas i klubben. Anledningen är främst 

att även små klubbar skall kunna få fram lag till serie 

spel. 

 För att få bättre tränings möjligheter skall vi undersöka 

om vi kan använda Sandhults planer till 1 

träning/vecka. Vi återkommer i det ärendet. 

V. Föräldragruppens rapport 

 Åke, Helen och Nina fortsätter och Peter finns som 

arbetande Pappa. 

a. Utförda evenemang 

 Träningsläger i våras. 

 Kaffe försäljning i träningsmatcher 

 Newbody försäljningen. 

 Reklam utdelning vid Borås Arena 

 Kuvertering hos Netonnet 

b. Förväntade uppgifter att lösa  

 Avslutning tillsammans med F96. 

 Trivsel gruppen behöver ny representant, 

Trivselgruppen består av ett gäng tjejer som bl.a. annat 

genomför modevisningen, Sjömarkenkampen, 

Tomtepromenad mm. Ca 4 möten om året och trevliga 

sammankomster rapporteras det om. Frivillig? Katarina 

Andersson har anmält visst intresse. 

VI. Kassörens rapport 

a. Kassa & Budgetöversikt Ca 13000 kr efter Newbody 

försäljningen. De pengar som fanns i kassa gick åt till 

anmälning till Intersportcuppen i Alingsås, 2100 :- 



b. Information om nya rutiner för lagets pengar. Till kassa 

skrinet lägger vi en Kassa bok. Skrinet finns hemma hos 

Mats. 

VII. Representant från föreningens genomgång, Anders 

Prissberg informerar. 

 Planerna på inomhushall fortsätter och klubben 

hoppas på att för ett anläggningslån ifrån kommunen 

godkänns. Då kommer spaden att sättas i marken. 

 Kostnader för klubbens drift är ca 5000:- /aktiv. Och 

för att det skall gå ihop saknas ca 1800-1900:- per 

aktiv medlem. Total driftskostnad för klubben uppgår 

till 1 350 milj kronor. Skillnaden på Sjömarken och 

många andra klubbar är att vi faktiskt äger klubbhus, 

mark och planer. Men som sagt det innebär större 

kostnader. 

 Lotter kommer att finnas kvar. Det jobbas dock på 

ett alternativ till Bingolotter. 

 Friköp från lotter kommer att vara ett alternativ. 

 

VIII. Övriga frågor 

a. Kommande evenemang 

 Vi planerar att åka på Eskliscuppen augusti. Någon 

som vill vara med och planera denna får gärna höra 

av sig till föräldragruppen eller tränarna. 

 Vi planerar också in ett liknande tränings läger till 

våren. Skall bara kolla vilken helg vädret blir bra. 

 Igelkottacuppen kommer att besökas i februari, mer 

information läggs ut på laget.se. 



 Laget.se fungerar bra och vi kommer att fortsätta att 

kommunicera där. 

 Vi kommer att erbjuda tjejerna att köpa nya 

träningskläder. På dessa säljer vi gärna reklam. 

Reklampaket kommer att tas fram för alla att ta med 

till jobb och andra välgörare. 

 

IX. Mötets avslutande 

 

 

 

Vid tangeterna  

Mats Hanssson 

 

 

 

 

 


